

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SLÖINGE GOIF

Styrelsemöte den 28 juni 2023 i klubblokalen Slöinge IP.

Närvarande:

Niklas Uddén Ordf.

Anneli Brundin, Sekreterare

Emelie Bengtsson, Kassör

Oskar Gerhardsson, Suppleant

Frånvarande:

Stefan Borgryd, Ledamot

Ann Dimwik, Ledamot

Felicia Andersson, Suppleant

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Niklas hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av ordförande och sekreterare

Val av sittande ordf. och sekreterare, dvs Niklas Uddén och Anneli Brundin

§ 3 Val av justerare

Till protokolljusterare valdes Oscar Gerhardsson

§ 4 Godkännande av dagordning

Förslaget till dagordning godkändes.

§ 5 Föregående möte

Föregående mötesprotokoll föredrogs och godkändes av mötets medlemmar.

§ 6 Ekonomisk redovisning

Ekonomi är fortsatt stabil. Tipspromenaderna har hittills inbringat ca 4000 kr vilket känns mycket bra (2 omgångar avklarade).

Vi behöver påminna ledarna om att lämna in aktivitetsstödet. Niklas skickar ut mail.

§ 7 Diskussioner mm via Messengergruppen, (inkl. ev. tagna beslut)

- Felicia meddelar att festkommittén beslutat att lägga ned sina försök att få i gång Företagscupen i år
- Anneli har hämtat ut de sista 25 flasken dricka från Carlsberg (av totalt 75)
- Koden är nu bytt i nyckelskåpet i entrén. Ny kod: 2306.
- Dam- och herrlaget hjälper till vid tipspromenaderna. Felicia A och Filip B ansvarar för att tillsätta folk under tisdagar, 1-2 pers.
- Ett nytt pantschema behöver tas fram. Oscar G ansvarar

§ 8 Erfarenheter genomförd verksamhet

- **Vårssongsavslutning 13/6**
Bra uppslutning, drygt 20 st ledare, styrelse- och sektionssmedlemmar deltog. Bra diskussioner om positiva erfarenheter såsom det uppstädade bollrummet, det arrangerade barn-och ungdomsläget, målvaktsträningen, sammandragen, kiosk-och städ, fina planer och bra fungerande träningstider. Vattenkranen vid båsen är mycket uppskattad.
Kommentarer: Bollarna i säckarna skall räknas före och efter träning, skapa plats för kasserade bollar i bollrummet, bollrummet ska låsas under träning.
Föräldraengagemanget kan bli bättre, vid sammandragen fungerar samarbetet bra men vid träningar är det sämre uppslutning och engagemang.
3 mot 3 mål önskas. Andreas K i 15/16 tar fram förslag. Beslut tas i styrelsen.
- **MTA-cupen 17/6**
Lyckat evenemang och bra tidpunkt på året. Fint väder och många anmälda, 92 st anmälningsavgifter inbetalda. 8 lag gjorde upp om segern. Tottenham vann i år.
- **Fikabesök.** Besök av Dennis Svensson samt Club 44 under A-lagets match 21/6. Vi bjöd på fika samt gåvor i form av mössor och halsdukar. Mycket uppskattat och trevligt.
- **Tipspromenader vid SIA-glass, tisdagar i sommar**
2 promenader är avklarade hittills. Midsommardagen; bra uppslutning ca 50 deltagande och en lottring såld, tisdagen efter var det dåligt väder och inte så många som gick, ca 20-25 st. Bengan behöver hjälp med att sätta ut och ta in frågorna vid varje tillfälle. Priser till varje promenad är skänkta från SIA Glass, Slöinge Kafferosteri och Solhaga stenugnsbakeri och barnpriserna får vi till inköpspris från Matöppet. Choklad till lotteriet är inköpt på Snabbgross.

§ 9 Inkomna frågor / Ärenden

- **Samarbete med Getinge IF**
Niklas U har möte med GIF 3/7. Att diskutera: Milersättning, Träningskläder, Träningsläger, Målsättningar och förslag till gemensamt mål för laget.

§ 10 Läget

- **Läktarprojektet** – Gerhardssons Bygg vill se ritning och färdigt bygglov innan han kan svara på när bygget kan ske. Förhoppningsvis till hösten, beroende på hur lång tid det tar att få bygglov.
- **Företagscupen.** Beslutar vi att ställa in pga dåligt intresse. Festkommitten får i uppdrag att meddela anmälda lag om detta beslut.

§ 11 Övriga frågor

- **Inköp av blomma** Tidigare ledare och styrelseledamot Anders Källström har gått ur tiden. Bengan önskar att vi skickar en blomma till begravningen. Anneli fixar.
Beslutas att Anneli fixar blomma från föreningen.
- **Föräldrasektionen** Therese Wadstedt avser att avgå som sammankallande inför nästa år. FS får i uppdrag att utse ny sammankallande när detta ska ske.
- **Brassestolar med föreningsloggan** Stefan har tagit fram ett förslag, för att sälja till medlemmar etc. Inköp 150kr. Leverans i mitten på juli.
Beslutas att: Vi köper in 50 st
- **Framtidsbanken** Bidragsansökan skall vara inlämnat senast den 30/6
Vi spånar på innehåll i bidragsansökan och återkommer i Messengergruppen snarast.
- **Boverket** Bidragsansökan till toan i klubblokalen 30 september
- **Vita tråden** – Skall sammanställas och tas upp vid årsmötet. Ingen input har inkommit hittills från tillfrågade.
- **Stadgarna** – Skall uppdateras och tas upp vid årsmötet. Åsa Bellner är behjälplig
- **Nyhetsbrev** – Anneli skapar ett utkast för godkännande
- **Fixardag Höst** – Vi bokar in Föräldramöte/Fixardag två kvällar i v 33
- **Städningar i sommar.** Beslutas att Dam- och herrlaget tar hand om städningen själva efter sina sista matcher i juli. (9 juli Dam och 14 juli Herr)
- **Nya medlemsavgifter** - Janna har inkommit med förslag till nya medlemsavgifter. Vi diskuterar detta och tar med oss förslag till årsmötet.

§ 12 Mötets tagna beslut:

- Dam och herrlaget får ta städningen själva efter sina sista matcher 9 samt 14 juli.
- Brassestolar: inköp 50 st för 150kr st
- Vi bokar in Föräldramöte/Fixarkväll med grillning 2 kvällar veckan innan uppstart
- Anneli fixar blomma från föreningen till Anders Källströms begravning.
- Företagscupen den 2/9 ställs in

§ 13 Nästa möte

Tisdag 15/8 kl 18.30 i klubblokalen.

§ 14 Mötet avslutas

Ordförande förklarar mötet avslutat

.....

Vid protokollet
Sekreterare Anneli Brundin

.....

Justeras av
Suppleant Oscar Gerhardsson

.....

Justeras av
Ordf. Niklas Uddén